
Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 3

Koosoleku toimumise aeg: 5. märts 2024

Koosoleku toimumise algusaeg: 18:00

Koosoleku lõppemise kellaaeg: 19:32

Koosoleku toimumise koht: Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum

Koosoleku juhataja: Hoolekogu esimees Kristlin Nagel

Kutsutud hoolekogu liikmed:

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja, asendusliige Silver Jõekalda

2. Jaak Sepp – 2. klasside esindaja, asendusliige Pirjo Salvet

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja, asendusliige Kristi Ploom

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja, asendusliige Grethen Teppan

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja, asendusliige Liisa Kuura

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja, asendusliige Kersti Kruusmann

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja

10. Marelle Ots-Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja

11. Triin Rannama – eriklasside lapsevanemate asendusliige

12. Ranek Runthal – eriklasside lapsevanemate asendusliige

13. Margit Šein – eriklasside õpetajate esindaja, asendusliige Ants Kurist

14. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige Tea Reinberk

15. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja

16. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja

17. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja, asendusliige Maiu Plumer

18. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

Kutsutud külalised:

1. Toomas Allikas - Lapsevanem

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed:

1. Pilary Viin – 1. klasside esindaja, asendusliige Silver Jõekalda (veebi teel)

2. Pirjo Salvet – 2. klasside esindaja asendusliige (veebi teel)

3. Karl Mänd – 3. klasside esindaja

4. Kristlin Nagel – 4. klasside esindaja

5. Merle Rüütel – 5. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas

6. Raul Leemet – 6. klasside esindaja (veebi teel)

7. Aivar Ormus – 7. klasside esindaja (veebi teel), asendusliige Kersti Kruusmann

8. Marko Laving – 8. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha (veebi teel)

9. Katre Plaan – eriklasside lapsevanemate esindaja

10. Marelle Lausmaa – eriklasside lapsevanemate esindaja



11. Ranek Runthal – eriklasside lapsevanemate asendusliige (veebi teel)

12. Ants Kurist - eriklasside õpetajate asendusliige

13. Leena Sirp – tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige Tea Reinberk

14. Kristo Madrus – kooli toetava organisatsiooni esindaja

15. Atso Matsalu – Viimsi vallavolikogu esindaja

16. Katrin Markii – Viimsi vallavalitsuse esindaja

17. Margus Tõnissar – Randvere koolijuht

Kutsutud külalised:

1. Toomas Allikas - Lapsevanem

Koosoleku kokku kutsunud:

Kristlin Nagel – Randvere kooli hoolekogu esimees

Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed:

Päevakord:

1. Koolis toimunud vägivallaintsident ja sellega seotud kommunikatsioon

2. Hoolekogu kodukorra/hea tava tutvustus, versioon 2 - Karl Mänd, Kristlin Nagel

3. Kooli arengukava – Margus Tõnissaar

4. Muud küsimused

Vastuvõetud otsused:

1. Koolis toimunud vägivallaintsident ja sellega seotud kommunikatsioon

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Koolis toimus 14.02.24 vägivallaintsident

Hev-korpuses õpilase ja õpetaja vahel. Õpetaja, kes kasutas õpilase vastu vägivalda, eemaldati

koheselt töökohustustest. Üks kooli lapsevanem, kes antud olukorras on kolmas osapool,

võttis vastu otsuse, et eelmainitud juhtum tuleb avalikustada kõigile, k.a. meediale, ilma, et

oleks eelnevalt suhelnud kooliga ja uurinud juhtumi lahendamise asjaolude kohta.

Sõnavõtud ja seisukohad:

Toomas Allikas: avaldamine oli vajalik, kuna seni on 4 aasta jooksul kõik intsidendid maha

vaikitud, 2 nädala jooksul pärast intsidenti ei olnud veel lahendust. Oli oht, et toimub

järjekordne kinnimätsimine.

Margus Tõnissar: Sellega tegi Toomas Allikas koolile, selle õpilastele ja õpetajatele rohkem

kahju, kui kasu. Kinnimätsimist ei toimunud. Intsidendis osalenud õpetajaga peatati töösuhe.

Tänaseks on see lõpetatud.

Ajakirjanik on fakte kontrollimata avaldanud loo, kus olid sees faktivead.

Katre Plaan: tema lapse juhtumite puhul pole ei koolilt ega vallalt tagasisidet olnud. Ühele

intsidendile oli tagasiside, aga see tuli u aasta pärast ning siis oli see juba liiga vana, et midagi

teha

Katrin Markii: tutvus Randvere kooli intsidentide ja kommunikatsiooniga enne koosolekut

ning ei leidnud sealt ühtegi HEV poole intsidenti.



Margus Tõnissar: tutvus enne koosolekut kooli kantselei arhiiviga ning ei leidnud sealt ühtegi

intsidenti.

Atso Matsalu: soovis, et Katre Plaan saadaks oma saadetud kirjad uuesti üle Katrin Markiile

ning siis saab valla poolt uurida, et kuhu see kiri on kadunud.

Marko Laving: ettepanek koostada kommunikatsiooniplaan juhtudeks, kui toimub intsident,

et kõik võimalikud osalised (lapsed, lapsevanemad, õpetajad) teaks, kuhu probleemi korral

pöörduda ning kaua peab ootama, et siis probleem eskaleerida ja kuhu. Samuti on vaja

intsidentide staatuse järelepärimise süsteemi nii, et huvitatud osapooled saaks olla

veendunud, et probleemiga tegeletakse või, et sellele on olemas lahendus.

Karl Mänd: koostab esialgse plaani, hoolekogu vaatab selle üle ja kinnitab. Pärast seda saadab

iga klassiastme esindaja selle oma klassiastmele.

Otsustati: Selline lahenduskäik, et pöördutakse esmalt ajakirjanduse poole, on taunitav.

Tõdeti: senistes kommunikatsiooni reeglites on puudujääke, need on vaja korda teha

(vastutav Karl Mänd).

Uuritakse: kuhu on jõudnud seni lapsevanemate poolt saadetud juhtumid ning mis nendest

saanud on (vastutav Katrin Markii)

Tegevused: Karl Mänd koostab ettepaneku intsidentide puhuks, kuidas lapsed ja

lapsevanemad peaks toimima, milline on eskalatsiooniplaan ning mis tingimustel tuleb/võib

probleemi eskaleerida järgmisele tasemele. Esialgne ettepanek järjekorraks: klassijuhataja ->

õppejuht -> kooli juht -> hoolekogu klassiastme esindaja -> hoolekogu juht.

Kokku leppimata jäi ajaaken, peale mida võib liikuda järgmise eskalatsiooni sammuni.

2. Hoolekogu kodukorra/hea tava tutvustus, versioon 2 - Karl Mänd, Kristlin Nagel

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Eelmisel koosolekul tuli ettepanek viia

sisse muudatused. Muudatused on sisse viidud.

Kõik on nõus! Enne avaldamist teeb keelelise korrektuuri Pilary Viin.

3. Kooli arengukava – Margus Tõnissaar

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: Detsember 2025 on tähtaeg, et vastu võtta

uus arengukava, millele annab heakskiidu hoolekogu. Kas arengukava koostamisega on

alustatud? Kas on moodustatud töörühm, kes sinna kuuluvad?

Katrin Markii ettepanek: lisada hoolekogust arenduse töörühma paar liiget. Katre Plaan,

Marelle Lausmaa HEV poole pealt, tavaklasside poole pealt ootame veel vabatahtlikke.

4. Muud küsimused

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:

Kirjalikud vastused koolijuhi poolt:

Vanematekogu koosolekul tuli uuesti küsimus, mis juhtus liiklusmärgiga mis oli maja ees

sissesõidul? Oli keelumärk, et sealt ei saa kooli territooriumilt välja sõita ja toimub nn

ühesuuna liiklus.

Margus Tõnissaar: Liiklusmärk võeti maha ühel päeval kui majaesine lõik oli liikluseks ajutiselt

suletud. Viimsi Halduse haldusjuht Andrus Tedremäe vastas, et tema arvates ei ole

liiklusmärgil sel kohal vajadust. Pigem selle puudumine vähendab liiklust maja ees, sest külje

parkla autod ei pea läbima kooli esist ruumi, eriti kui pööravad vasakule ning sellel ristmikul

on piisavalt ruumi mõlemapoolseks liiklemiseks.



Kristlin pöördub valla kommunaalosakonna poole ja küsib neilt liikluskorralduse kohta.

Vastus valla poolt: “Ehitus- ja kommunaalosakond on sõlminud põhimõttelise kokkuleppe

Randvere tee 199 kinnistu omanikuga ristmiku alas puude eemaldamise ja aia taandega

rajamise osas. Hetkel toimuvad dokumentide ettevalmistustööd, et kokkulepe ametlikult

vormistada. Peale vormistamist saame alustada ka tööde tellimisega.”

Kaamerate soetamine.

Margus: üks hinnapakkumine on veel tulemas, aga summa saab olema piisavalt suur, mida meil

kooli eelarves ei ole. Järgmise lisaeelarve taotlusega küsime kaamerate ja helitehnika jaoks raha.

Digitaalne õppevara:

Seda oleks rohkem vaja.

K.Ma.: KOVide ja riigi vaheline probleem, kus riik on tõstnud opiq’u hinda (kõige enam covidi

perioodil), aga vahendite soetamise eelarve on jäänud samas aastast 2010. Tegeletakse valla

tasemel.

Protokollija: Marko Laving Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Kristlin Nagel


